
 

ქალბატონო ნათია, 

 

მოგესლამებით, მოგმართავთ საქართველოს მოსახლეობის მნიშვნელოვანი და მზარდი 

ნაწილის სახელით, რომელიც გაწამებულია სესხების მაღალი პროცენტული განაკვეთებით 

(რომლებიც ამჟამად 15%-ზე მეტს შეადგენს). 

 

როგორც მოგეხსენებათ, ამხელა განაკვეთი (ევროპულთან შედარებით ბევრად მაღალი, 

მაშინ როდესაც იქ, მოქალაქის ხელფასი 10-15-ჯერ მაღალია) იწვევს ოჯახებისა და ბიზნესების 

დიდ ფინანსურ დატვირთვას, რაც ხელს უშლის ეკონომიკურ ზრდასა და კეთილდღეობას. ამ 

ფონზე, მოვითხოვთ სასწრაფოდ შევამციროთ სესხების პროცენტული განაკვეთები 6%-მდე, რაც 

მიგვაჩნია როგორც აუცილებელ, ისე შესაძლებელ ნაბიჯად არსებული ეკონომიკური გარემოს 

გათვალისწინებით. 

 

გთხოვთ, უმოკლეს ვადაში შევხვდეთ, რათა განვიხილოთ ამ შემცირების მიღწევის 

შესაძლებლობები და მექანიზმები. გვჯერა, რომ დიალოგისა და თანამშრომლობის გზით, 

შეგვიძლია ვიპოვოთ გამოსავალი, რომელიც იქნება მომგებიანი როგორც ფინანსური 

ინსტიტუტებისთვის, ისე საქართველოს მოქალაქეებისთვის. 

 

მნიშვნელოვანია აღვნიშნოთ ამ საკითხის სასწრაფოობა. თუ ამ მიზნისკენ არ გადაიდგმება 

ნაბიჯები, მოქალაქეების დიდი ნაწილი მზად არის დაიწყოს მშვიდობიანი პროტესტი 2024 წლის 

12 სექტემბრიდან, სესხების გადახდის შეჩერებით. მიგვაჩნია, რომ ეს ნაბიჯი, მიუხედავად მისი 

სირთულისა, ასახავს იმ მძიმე მდგომარეობას, რომელშიც მრავალი საქართველოს მოქალაქე 

იმყოფება არსებული ფინანსური პირობების გამო. 

 

ვიმედოვნებთ, რომ ეს ზომები არ იქნება საჭირო და ერთად ვიმუშავებთ, რათა ვიპოვოთ 

ორმხრივად მომგებიანი გადაწყვეტილება, რომელიც შეამსუბუქებს ჩვენს მოქალაქეებზე 

ფინანსურ ტვირთს და ამავე დროს უზრუნველყოფს საბანკო სექტორის სტაბილურობას. 

 

ველოდებით თქვენს სწრაფ პასუხს და შეხვედრის შესაძლებლობას ამ მნიშვნელოვან საკითხზე. 

 

გთხოვთ პასუხი გაგვაგებინოთ ან ელ.ფოსტის ან სატელეფონო კომუნიკაციით. 

 

პატივისცემით, 

გიორგი გაგნიძე 
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